

天后中英文幼稚園(二校)

ST012a-24/25

REGINA COELI ANGLO-CHINESE KINDERGARTEN (SECOND BRANCH)

敬啟者:本園現有下列2月份通告通知家長,請家長留意並按時跟進。

- (一) 2月份之學費,家長請於12號前親臨校務處或放進每月派發之收費袋內繳交。 校車生可連同校車費一併繳交。
- (二) 1月27日至2月9日為農曆新年假期,2月10日(星期一) 照常上課。請家長於假期內督促 貴子弟完成假期練習。
- (三) 2月10日(星期一)下學期開學日,是日攜帶空書包、通告袋、餐具及水樽回校。
- (四) 2024年12月1日至2025年2月23日為「陽光笑容新一代2024-2025」家校護 齒活動,請家長在家協助子女完成活動手冊,並於2月26日(星期三)前帶回 校。。
- (五) 親子閱讀獎勵計劃將於本年度下學期(由 2025 年 2 月至 2025 年 6 月)舉行,希望提供校內學生借閱圖書機會及學習寫作閱讀報告,增強語文能力,同時讓家長一起參與,推動親子活動,有關活動資料將於 2 月 14 日派發。敬希家長支持,積極參與。
- (六) 2月25日(星期二)安排益力多有限公司到校為學生舉辦「腸道健康講座」,活動以"消化系統與飲食健康"為主題,幫助幼兒養成良好的飲食習慣和生活模式,以保持心身健康。

備註:1. 倘遇三號颱風訊號、黑色或紅色暴雨訊號,所有活動將取消或順延舉行。

 此
 致

 貴
 家
 長
 台
 鑒

二零二五年一月二十四日



天后中英文幼稚園(二校)

REGINA COELI ANGLO-CHINESE KINDERGARTEN (SECOND BRANCH)

Notice concerning February

24/1/2025

- 1) Whole day class students need to pay the school fee (February) before 12th of the month, you can come to school office to pay or put inside the notice bag. For students who take the school bus, it can also put the school bus bag inside the notice bag.
- 2) Lunar New Year holidays will be on 27th January, 2025 to 9th February, 2025. The school will resume on 10th February, 2025 (Monday). During the holidays, the parents need to encourage the children to finish the exercises. Thank you.
- 3) 10th February ,2025 (Monday) is the first day of the next semester. On this day, students are required to return to school with empty schoolbags,notice bag, tableware and water bottles.
- 4) Brighter Smiles 2024-2025 for the New Generation to "Love Teeth with Your Kids" is held on the 1st December, 2024 until 23 rd February ,2025. Please return the completed "Little Healthy Fighter and Healthy Living Logbook" to the class teacher on 26 th February, 2025.
- 5) Parents-Child Reading Reward Programme from February to June, 2025. We hope parents can enhancing parent-child relationship during the story telling activity and book reading section at home. The book report can enhance the development of language of children. Relevant event information will be distributed on 14th February, 2025.
- 6) 25th February, 2025 (Tuesday) arrange an" intestinal health lecture" organized by Yakult Co., Ltd. The activity is themed "Digestive System and Dietary Health" to help children develop good eating habits and lifestyles to maintain physical and mental health.

^{*}If Red rainstorm, Black rainstorm or typhoon signal no.3 have been hoisted by the Hong Kong Observatory, the activity shall be deferred.